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Till Deltagare, styrelseledamöter 
  
Ärende KIF styrelsemöte 22/23-02 
  
Tid 2022-06-13 kl.16.45 
  
Plats Fritidsvillan 
  
 

Deltagare Harald Simson Ordförande 
 Bodil Pinzke Kassör 
 Hans Berg  

Thomas Pinzke 
Sekreterare 
Ledamot 

 Pierre Sjöström 
Richard Fordham 
Göran Wennlid 
Emma Andersson 

Styrketräning 
Tennis 
Fiske 
Ledamot 
 
 

   
1 Mötets öppnande 
 Ordförande hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
  
2 Val av sekreterare/justeringsman 
 Hans utsågs till att föra dagens protokoll. Harald utsågs att justera protokollet. 
  
3 Föregående protokoll 
 Ett påpekande att det står fel sektion efter Göran, skall vara fiske, och Richard, skall 

vara tennis . 
Beslöts att lägga protokollet till handlingarna. 

  
4  Allmän info 

Aktuell situation 
 

 Framtidsgruppen 
Pierre har haft ett möte med några som skulle vara intresserade att deltaga i 
gruppen, fler borde få frågan om de vill deltaga. 
Pierre kan tänka sig att ta över kassörsrollen samt vara ansvarig för  
bokningsprogrammet. Diskuterades lämpligheten avseende Pierres fördjupade 
engagemang med tanke på att hans firma är en av de större leverantörerna till 
föreningen. Harald stämmer av med revisorerna/valberedningen. 

 
 Valberedningen 

Man har haft det svårt med arbetet att finna intresserade personer som vill ta på 
sig ansvaret för att hjälpa till att driva föreningen vidare. 
Några namn, Johan Wallman och Roger Nilsson nämndes, under dagens 
styrelsemöte. Dessa vidarebefordras till valberedningen av Pierre.  
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 Utebanor 2023 
Efter diskussion som i huvudsak kretsade kring svårigheten att engagera  
medlemmar vad gäller iordningsställande av banorna beslöt styrelsen att höra 
om IS Göta är intresserad av att ta över utebanorna  from 2023 
Harald tar kontakt. 

  
  
5 Ekonomi 
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Bodil gick igenom den aktuella statusen för föreningens ekonomi. 
Vi har tappat lite när det gäller uthyrning samt även tappat medlemmar i föreningen. 
Uthyrningen till externa företag har ökat markant.  
Resultatet ser ut ungefär som förra året. (Resultatrapport bifogas protokollet) 
 
 
Sektionsrapporter  

 Fiske 
Göran rapporterade att det kommer att anordnas en fisketur till hösten (oktober) 
 

 Styrketräning 
Beläggningen är bra. Enligt Pierre har ett redskap stulits (lånats)? 
 

 Tennis 
Träning är igång enligt Richard, allt ser bra ut. 
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Övrigt 
Filmteamet som var intresserat av hyra fritidsvillan har inte hört av sig så det blir 
antagligen inget. 
 
Nästa möte 
2022-08-29 16.45 i klubbhuset 
 
 
 
 
 
Vid protokollet                                                                       Justeras 
Hans Berg                                                                             Harald Simson 
 
 
 
…………………….                                                               ……………………. 
 


